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Slovenský zväz hádzanej, Junácka 6, 831 04  BRATISLAVA 
 
 

Z Á P I S N I C A   
z  K O N F E R E N C I E  SZH, 

ktorá sa uskutočnila dňa 31.5.2024 
o 13,30 hod. v hoteli NH Gate One, Ambrušova 7, Bratislava. 

_________________________________________________________________________________________ 
  
Prítomní: viď. prezenčná listina (tvorí prílohu tejto zápisnice) 
 
 
 

PROGRAM KONFERENCIE SZH:  
 
1. Otvorenie konferencie SZH 

2. Informácia o uznášaniaschopnosti konferencie SZH 

3. Schválenie programu konferencie SZH 

4. Schválenie volebného poriadku konferencie SZH 

5. Schválenie rokovacieho poriadku konferencie SZH 

6. Voľba zapisovateľa, dvoch overovateľov zápisnice, troch skrutátorov, 

mandátovej komisie, volebnej komisie 

7. Správa mandátovej komisie 

8. Kontrola plnení uznesení konferencie SZH 2023 

9. Správa prezidenta SZH o činnosti a hospodárení SZH (od poslednej konferencie) 

10. Správa o činnosti výkonného výboru SZH (od poslednej konferencie) 

11. Správa kontrolnej komisie SZH (od poslednej konferencie) 

12. Návrh zmeny Stanov SZH 

13. Predstavenie kandidátov na predsedu Kontrolnej komisie SZH – Kontrolóra SZH 

14. Voľba predsedu Kontrolnej komisie SZH – Kontrolóra SZH 

15. Predstavenie kandidátov na členov Kontrolnej komisie SZH 

16. Voľba podpredsedu a členov (minimálne jedného) Kontrolnej komisie SZH 

17. Správa Volebnej komisie 

18. Schválenie kritérií, účelu a rozdelenia finančných prostriedkov na účel rozvoja 

talentovaných športovcov pre rok 2024 

19. Prerokovanie a schválenie výročnej správy SZH za rok 2023 

20. Diskusia 

21. Záver 

 



2 
 

K bodu 1 
Otvorenie konferencie SZH 

 
Prítomných delegátov a hostí privítal J. Holeša, prezident SZH, ktorý zároveň informoval, že konferenciu SZH 
bude viesť Ivan Sabovik, generálny sekretár SZH. 
P. Brunovský vysvetlil spôsob elektronického hlasovania a delegáti konferencie vykonali test hlasovania. 

 
 

K bodu 2 
Informácia o uznášaniaschopnosti konferencie SZH 
 
Ivan Sabovik informoval delegátov o tom, že podľa prezenčnej listiny je konferencia SZH uznášaniaschopná 
v zmysle Stanov SZH. 
Prítomných je 36 delegátov z pozvaných 45 delegátov. 

 
 

K bodu 3 
Schválenie programu konferencie SZH 
 
Návrh programu konferencie SZH bol zaslaný delegátom konferencie 7 dní pred zasadnutím konferencie SZH 
a bol  zverejnený aj na webovom sídle SZH. 

 
Po otvorení rozpravy k predmetnému bodu neboli zo strany delegátov vznesené žiadne návrhy, pripomienky ani 
vyjadrenia. 

 
Generálny sekretár SZH I.Sabovik požiadal o hlasovanie za predložený program konferencie SZH.  

 
Hlasovalo:  36 delegátov 
Za:  36 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 

 
Delegáti schválili návrh programu konferencie SZH bez zmien. 
 

 
K bodu 4 
Schválenie volebného poriadku konferencie SZH 

 
Návrh volebného poriadku konferencie SZH bol zaslaný delegátom konferencie 7 dní pred zasadnutím 
konferencie SZH. 
Po otvorení rozpravy k predmetnému bodu neboli zo strany delegátov vznesené žiadne návrhy, pripomienky ani 
vyjadrenia.  
 
I.Sabovik, generálny sekretár SZH požiadal o hlasovanie za predložený návrh volebného poriadku konferencie 
SZH. 

 
Hlasovalo:  36 delegátov 
Za:  36 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 

 
Delegáti schválili návrh volebného poriadku konferencie SZH bez zmien.  
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Znenie schváleného volebného poriadku konferencie SZH je prílohou tejto zápisnice. 
 
Pred bodom č.5 príchodom delegáta došlo k zvýšeniu  počtu delegátov, a to z počtu 36 delegátov na počet 
37 delegátov. 

 
 

K bodu 5 
Schválenie rokovacieho poriadku konferencie SZH 

 
Návrh rokovacieho poriadku konferencie SZH bol zaslaný delegátom konferencie 7 dní pred zasadnutím 
konferencie SZH. 
Po otvorení rozpravy k predmetnému bodu neboli zo strany delegátov vznesené žiadne návrhy, pripomienky ani 
vyjadrenia.  
I. Sabovik, generálny sekretár SZH požiadal o hlasovanie za predložený návrh rokovacieho poriadku konferencie 
SZH. 

 
Hlasovalo:  37 delegátov 
Za:  37 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 

 
 
Delegáti schválili návrh rokovacieho poriadku konferencie SZH bez zmien.  
 
Znenie schváleného rokovacieho poriadku konferencie SZH je prílohou tejto zápisnice. 
 
 
 
K bodu 6 
Voľba zapisovateľa, dvoch overovateľov zápisnice, troch skrutátorov, mandátovej komisie, volebnej 
komisie 

 
I.Sabovik predložil Konferencii SZH návrh, aby: 
 
za zapisovateľa zvolila: Ivana Sabovika 
 
za overovateľov zápisnice zvolila: Maroša Nagya a Milana Janošku 
 
za skrutátorov zvolila: Silviu Priklerovú, Miloslava Goboňu a Ervína Karvaša 
 
za členov mandátovej komisie zvolila: Moniku Tisajovú, Ivana Sveráka a Petra Haščíka 
 
za členov volebnej komisie zvolila pánov: Borisa Cipova, Mariana Magdošku a Miloša Šubáka  
 
K uvedenému bodu návrhu neboli prednesené žiadne vyjadrenia ani iné návrhy delegátov konferencie. 
 
V zmysle prijatého rokovacieho poriadku Konferencie SZH delegáti  hlasovali o návrhoch vcelku a teda “en bloc“ 
za zapisovateľa, za overovateľov zápisnice, za skrutátorov, za členov mandátovej komisie a za členov volebnej 
komisie. 
 
 



4 
 

I.Sabovik, generálny sekretár SZH požiadal o hlasovanie za predložený návrh zapisovateľa, dvoch overovateľov 
zápisnice, troch skrutátorov, za troch členov mandátovej komisie a za troch členov volebnej komisie. 
 

Hlasovalo:  36 delegátov 
Za:  36 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 

 
Na základe hlasovania: 
 
Za zapisovateľa bol zvolený pán. I. Sabovik. 
Za overovateľov zápisnice boli zvolení Maroš Nagy a Milan Janoška. 
Za skrutátorov boli zvolení Silvia Priklerová, Miloslav Goboňa a Ervín Karvaš. 
Za členov mandátovej komisie boli zvolení Ivan Sverák, Peter Haščík a Monika Tisajová. 
Za členov volebnej komisie boli zvolení Boris Cipov, Marián Magdoško a Miloš Šubák. 
 
 
K bodu 7 
Správa mandátovej komisie 
 
Po zvolení mandátovej komisie predniesol správu mandátovej komisie I.Sverák. 

 
Podľa stanov SZH, článok 6., na konferenciu SZH konanej dňa 31.5.2024 v Bratislave bolo pozvaných 45 
delegátov. 

 
Na základe uskutočnenej prezentácie sa dnešnej konferencie SZH zúčastňuje 37 delegátov, čo je 82,2 % účasť. 

 
Overenie správnosti kontroly prezentácie delegátov vykonali členovia mandátovej komisie I.Sverák, P.Haščík, 
a M.Tisajová. 

 
K uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie. 
 
Mandátová komisia potvrdzuje, že konferencia je uznášaniaschopná. 
 
 
K bodu 8 
I.Sabovik, generálny sekretár SZH konštatoval, že Konferencia SZH zo dňa 2.6.2023 neuložila žiadne uznesenia. 
 
K uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie. 
 
 
K bodu 9 
Správa prezidenta SZH o činnosti a hospodárení SZH (od poslednej konferencie) 
 
J. Holeša, prezident SZH predniesol správu o činnosti a hospodárení SZH (od poslednej konferencie SZH 2023), 
ktorá je súčasťou výročnej správy SZH za rok 2023 v sekcii Príhovor prezidenta SZH. Výročná správa SZH za 
rok 2023 bola zaslaná všetkým delegátom konferencie v stanovenom termíne, taktiež bola v stanovenom termíne 
zverejnená na web stránke SZH a v informačnom systéme športu. 
Okrem správy uvedenej vo Výročnej správe SZH, prezident SZH ďalej uviedol nasledovné: 

-  Apeloval na zachovanie slušnosti na ihrisku aj mimo ihriska medzi hráčmi a funkcionármi. Je potrebné 
rešpektovať sa navzájom. 
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Súčasťou správy prezidenta bolo aj vystúpenie L.Péchyho z marketingového oddelenia SZH, ktorý informoval 
konferenciu o marketingových aktivitách za obdobie od poslednej konferencie. 
 
K uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie.  
 
Konferencia prerokovala správu prezidenta o činnosti SZH za uplynulé obdobie, teda od Konferencie 
konanej dňa 2.6.2023. 
 
 
K bodu 10 
Správa o činnosti výkonného výboru SZH od poslednej konferencie dňa 2.6.2023 

 
Správa o činnosti VV SZH je súčasťou kompletného písomného materiálu „Výročná správa SZH 2023“.  
 
Predsedovia komisií SZH predniesli správy o činnosti komisie od konferencie konanej 2.6.2023 nasledovne: 
 

1. V.Pokorný – predseda Disciplinárnej komisie SZH 
2. M.Lozák – predseda komisie krajských zväzov hádzanej SZH 
3. I.Sverák – predseda športovo-technickej komisie 
4. M. Šubák – predseda Legislatívnej komisie SZH 
5. P.Haščík – predseda Komisie rozhodcov a delegátov SZH 
6. P.Streicher – predseda Trénersko-metodickej komisie SZH 

 
Po otvorení rozpravy, k správe p.Streichera bola vznesená otázka od p.Miškoviča, či by bolo možné zorganizovať 
ďalší doškoľovací seminár na západe Slovenska, na čo p.Streicher reagoval kladne. 
 
 
Konferencia tak prerokovala správu o činnosti Výkonného výboru SZH za obdobie od Konferencie 
konanej dňa 2.6.2023. 
 
 
K bodu 11 
Správa kontrolnej komisie SZH 
 
Správu kontrolnej komisie SZH predniesol jej predseda Dr. M. Jursík. 
 

Úlohou kontrolnej komisie Slovenského zväzu hádzanej, ako nezávislého orgánu, je sledovať 
a kontrolovať dodržiavanie stanov a ostatných predpisov SZH, kontrolovať hospodárenie SZH a najmä sledovať 
dodržiavanie princípov vynaloženia oprávnených výdavkov, ktorými sú hospodárnosť, účelnosť a efektívnosť. Nie 
menej dôležitou úlohou kontrolnej komisie je upozorňovať orgány SZH na nedostatky a navrhovať opatrenia na 
ich odstránenie, aby sa predišlo ich porušovaniu. 

Kontrolná komisia, za obdobie od poslednej konferencie SZH, ktorá sa uskutočnila 2.6.2023, zasadala 
štyrikrát. Pracovala v zložení: predseda PaedDr. Miroslav Jursík, podpredsedníčka Mgr. Veronika Strížová a člen 
Ing. Milan Janoška.  

Kontrolná komisia prekontrolovala 115 prijatých faktúr a úplnosť údajov v zmysle objednávok 
vystavených SZH. Z toho bolo 76 v poriadku a v 39 prípadoch boli drobné nedostatky ako chýbajúci podpis za 
SZH, podpis fakturujúceho a pod. V 3 prípadoch chýbala priložená objednávka. 

Kontrolná komisia riešila v období medzi konferenciami 3 podnety: 
1, kontrola činnosti Asociácie rozhodcov. Na upozornenie na veľký nepomer obsadzovania stretnutí 

jednotlivými rozhodcami bola zmenená komisia na obsadzovanie. 
2. Prešovskému krajskému zväzu hádzanej boli zaslané správy o výsledku riešenia podnetu na ich 

konferenciu a stanovy KZH. Na základe tejto správy predseda KZH Prešov, zvolal novú konferenciu KZH na deň 
12.1.2024, na ktorej sa zosúladili stanovy KZH s pripomienkami kontrolnej komisie a uskutočnili sa nové voľby. 

3.Kontrolná komisia prerokovala podnet ohľadne vyúčtovania finančných nákladov na seminári rozhodcov 
a delegátov, ktorý sa uskutočnil v dňoch 23. až 24. 6. 2023 v Nitre, a po konzultácii s viacerými právnickými 
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autoritami a hlavnou kontrolórkou športu ministerstva cestovného ruchu a športu konštatovala, že vzniklo 
podozrenie zo spáchania trestného činu majetkovej povahy uvedeného v osobitnej časti trestného zákona. 

Uvedené bude doriešené v krátkej dobe vedením SZH 
 Kontrolór zväzu sa zúčastňoval na rokovaniach VV SZH a priebežne každý mesiac kontroloval 

plnenie úloh prijatých VV SZH, ktoré boli až na malé výnimky plnené v uložených termínoch. 
 
Ďalej kontrolór SZH pravidelne navštevoval sekretariát SZH a príležitostne sa zúčastňoval rôznych 

rokovaní. 
 
Po otvorení rozpravy, k uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie. 
 
Konferencia prerokovala správu Kontrolnej komisie SZH za uplynulé obdobie, teda od Konferencie 
konanej dňa 2.6.2023. 
 
Pred bodom č.12 odchodom delegáta došlo k zníženiu počtu delegátov z počtu 37 delegátov na počet 
36 delegátov. 
 
 
K bodu 12 
Návrh zmeny Stanov SZH 
 
Návrh zmeny Stanov SZH bol zaslaný delegátom spolu s pozvánkou na konferenciu. 
Návrh zmeny Stanov SZH a dôvodovú správu k zmene stanov SZH predniesol I.Sabovik, generálny sekretár 
SZH. 
 
Po otvorení rozpravy, k uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie, 
preto sa pristúpilo k hlasovaniu o schválení navrhovaných zmien Stanov SZH: 
 

Hlasovalo: 36 delegátov 
Za:  36 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 

Konferencia schválila zmeny Stanov SZH podľa predloženého a prerokovaného návrhu a súčasne schválila 
úplné znenie Stanov SZH v znení schválených zmien. 
 
 
K bodu 13 
Predstavenie kandidátov na predsedu Kontrolnej komisie SZH – Kontrolóra SZH 

I.Sabovik, generálny sekretár, odovzdal slovo B.Cipovovi, predsedovi volebnej komisie aby viedol voľby predsedu 
Kontrolnej komisie, podpredsedu kontrolnej komisie a voľbu člena kontrolnej komisie SZH 
 
P.Cipov informoval delegátov konferencie, že všetci kandidáti splnili predpísané požiadavky, aby mohli 
kandidovať na dané funkcie. Následne vyzval oboch kandidátov, aby sa predstavili. 
 
 
K bodu 14 
Voľba predsedu Kontrolnej komisie SZH – Kontrolóra SZH 

Po predstavení dvoch  kandidátov, a to Miroslava Jursíka a Mareka Čančinova, požiadal p.Cipov o uskutočnenie 
voľby predsedu Kontrolnej komisie SZH - kontrolóra SZH hlasovaním: 
 

Hlasovalo: 36 delegátov 
Za M.Jursíka: 16 
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Za M.Čančinova 19 
Zdržal sa:  1 

 
Za predsedu kontrolnej komisie SZH bol zvolený Marek Čančinov. 
 
 
 
K bodu 15 
Predstavenie kandidátov na členov Kontrolnej komisie SZH 

p.Cipov predstavil kandidátov na podpredsedníčku kontrolnej komisie SZH – Veronika Strížová a na člena 
kontrolnej komisie SZH – Milan Janoška. 
 
 
K bodu 16 
Voľba podpredsedu a člena Kontrolnej komisie SZH 
 
Po predstavení kandidátov na uvedené funkcie požiadal p.Cipov o hlasovania pre voľbu podpredsedu Kontrolnej 
komisie SZH, kde jediným kandidátom bola Veronika Strižová: 
 

Hlasovalo: 36 delegátov 
Za:  32 
Proti: 0 
Zdržali sa: 4 

 
Za podpredsedníčku kontrolnej komisie SZH bola zvolená Veronika Strížová. 
 
Následne požiadal p.Cipov o hlasovanie pre voľbe člena Kontrolnej komisie SZH, kde jediným kandidátom bol 
Milan Janoška: 
 

Hlasovalo: 36 delegátov 
Za:  32 
Proti: 0 
Zdržali sa: 4 

 
Za člena kontrolnej komisie SZH bol zvolený Milan Janoška. 
 
 
K bodu 17 
Správa volebnej komisie 
 
B.Cipov skonštatoval, že podľa predložených dokladov v stanovenom termíne boli na SZH doručené 4 nominácie 
do orgánov SZH na 3 volené pozície. Volebná komisia potvrdila, že kandidáti spĺňajú podmienky pre výkon 
funkcie. V mene volebnej komisie SZH predniesol B.Cipov výsledky volieb do orgánov SZH nasledovne:  
 
  
Predseda kontrolnej komisie SZH  
 

□ Marek Čančinov 
 

Hlasovalo: 36 delegátov 
Za M.Jursíka: 16 
Za M.Čančinova 19 
Zdržal sa:  1 
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Podpredsedníčka kontrolnej komisie SZH 
 

□ Veronika Strížová 
 

Hlasovalo: 36 delegátov 
Za:  32 
Proti: 0 
Zdržali sa: 4 

 
 
Člen kontrolnej komisie SZH 
 

□ Milan Janoška 
 

Hlasovalo: 36 delegátov 
Za:  32 
Proti: 0 
Zdržali sa: 4 

 
 
K bodu 18 
Schválenie kritérií, účelu a rozdelenia finančných prostriedkov na účel rozvoja talentovaných športovcov 
pre rok 2024 
 
Podľa ust. § 69 ods. 5 písm. b)  zák. č. 440/2015 Z. z. zákona o športe (ďalej aj iba ako „zákon o športe“) je SZH 
povinný rozdeliť min. 20 % z príspevku uznanému športu na účel rozvoja talentovaných športovcov, pričom 
kritéria, účel a rozdelenie finančných prostriedkov schvaľuje konferencia SZH. Navrhované položky vychádzajú 
z rozpočtu SZH na rok 2024, ktorý schválil Výkonný výbor SZH. Ide o finančné prostriedky, ktoré zákon o športe 
ukladá rozdeliť medzi talentovanú mládež, pričom SZH má talentovanú mládež zadefinovanú ako mládežnícke 
reprezentačné družstvá a regionálne centrá hádzanej. V súlade s uvedeným sa navrhuje na účel rozvoja 
talentovaných športovcov rozdeliť z príspevku uznanému športu v roku 2024 finančné prostriedky takto: 
 
1. Účel:  

- pokrytie nákladov reprezentačných družstiev, a to: juniorov, junioriek, kadetov, kadetiek, 
predkadetov, predkadetiek a pokrytie nákladov výberov RCH (t.j. regionálnych výberov). 

 
 Kritéria:  

-   nominácia športovcov a členov realizačného tímu reprezentačného družstva Výkonným výborom 
SZH. 

 
 Rozdelenie: 

- pomerne medzi reprezentačné družstvá v závislosti od ich športovej prípravy a účasti na 
športových podujatiach a to: 

juniori 77 000,00 € 
kadeti 64 000,00 € 
predkadeti 58 000,00 € 
kadetky 55 000,00 € 
predkadetky 115 000,00 € 

 
2. Účel:  

- pokrytie nákladov na športových odborníkov v Regionálnych centrách hádzanej vytvorených SZH 
(ďalej aj iba ako „RCH“), a to odmeny športových odborníkov, resp. ich časti. 

 
Kritéria: 
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-   splnenie požadovanej odbornej spôsobilosť športového odborníka v RCH 
-  schválenie športového odborníka do pozície v RCH Výkonným výborom SZH na základe 

odporúčania technického riaditeľa SZH 
 

 Rozdelenie: 
- rovnomerne medzi osem (8) Regionálnych centier hádzanej SZH 

RCH tréneri 160 000,00 € 
Dobrovoľnícke zmluvy - krúžkari 110 000,00 € 

 
Po otvorení rozpravy, k uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie 
a delegáti nasledovným hlasovaním: 

 
Hlasovalo: 36 delegátov 
Za:  33 
Proti: 0 
Zdržali sa: 3 
 

Schválili kritéria, účel a rozdelenie finančných prostriedkov na účel rozvoja talentovaných športovcov pre 
rok 2024 

 
 
K bodu 19 
Prerokovanie a schválenie výročnej správy SZH za rok 2023 
 
Výročná správa za rok 2023 spolu s účtovnou závierkou overenou audítorom bola zaslaná všetkým delegátom 
konferencie v stanovenom termíne 7 dní pred konaním Konferencie SZH. 
 
Výročná správa bola taktiež v stanovenom termíne zverejnená na web stránke SZH a v informačnom systéme 
športu. 
 
 
Po otvorení rozpravy, k uvedenému bodu programu neboli prednesené žiadne vyjadrenia delegátov konferencie 
a delegáti hlasovaním schválili výročnú správu SZH za rok 2023 takto: 

 
Hlasovalo: 36 delegátov 
Za:  33 
Proti: 0 
Zdržali sa: 3 
 

Na základe hlasovania Konferencia SZH prerokovala a schválila Výročnú správu SZH za rok 2023. 
 
 
K bodu 20 
Diskusia 
 
I.Sabovik, generálny sekretár SZH otvoril diskusiu.  
 

1. p.Miškovič -  predniesol návrh zmeny v Prestupovom poriadku SZH, čl. 12 Výchovné, ods. 12.4., 12.6, 
12.7. nasledovne: 

Ods.12.4. zvýšiť výchovné minimálne o 50% 
Ods.12.6. zvýšiť výchovné minimálne o 100% 
Ods.12.7. zvýšiť výchovné minimálne o 100% 
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Dôvodom na zmenu a zvýšenie výšky výchovného sú zvýšené náklady klubov na prípravu, výchovu športovca, 
zabezpečenie účasti družstiev na zápasoch a turnajoch, inflácia, motivácia klubov vychovávať vlastných hráčov. 
 
p.Bartková – podporuje návrh, ktorý predniesol p.Miškovič, malo by sa do úvahy brať aj to, ako dlho daný hráč 
resp. hráčka hrá hádzanú a na akej úrovni hrá resp. akú súťaž hrá. Posudzovať výšku výchovného nie len na 
základe veku, ale aj uvedených kritérií. 
 
 
P.Miškovič požiadal o hlasovanie s tým, že hlasovanie by mohlo byť poradným faktorom pre Výkonný výbor SZH, 
ktorý príma zmeny v poriadkoch. 
 

Hlasovalo: 36 delegátov 
Za:  29 
Proti: 3 
Zdržali sa: 4 

 
Konferencia odporučila Výkonnému výboru, aby prijal zmenu v Prestupovom poriadku SZH pri článku týkajúceho 
sa výšky výchovného. 
I.Sabovik, generálny sekretár požiadal p.Šubáka, predsedu legislatívnej komisie SZH, aby spracoval materiál 
a predložil ho Výkonnému výboru SZH 

 
2.  p.Miškovič – požiadal, aby na krajské zväzy hádzanej boli zaslané zoznamy zapojených klubov a škôl 

v rámci talent programu a RCH programu spolu s podkladmi, kto sú tréneri, učitelia a aké dostali finančné 
prostriedky za svoju prácu.  

 
3. p.Miškovič požiadal v rámci RCH o väčšiu informovanosť o projektoch v rámci RCH. Týka sa to hlavne 

modulov resp. vyučovania na školách.  
 

Reagovala B.Lešková zo SZH – Moduly resp. vyučovania na školách boli komunikované s regionálnymi 
manažérmi, ktorí mali na starosti ďalšej informovanosti škôl, klubov, krajských zväzov a pod. Musel nastať 
komunikačný problém, lebo všetky informácie títo manažéri mali a snažili sme sa osloviť čo najväčie množstvo 
škôl, klubov, učiteľov. 

 

Reagoval p.Holeša, prezident SZH – apeloval na kluby, ktorým sú mailom na adresu organizačných pracovníkov 
zasielané niekoľkokrát informácie o projektoch, taktiež sú zverejnené v zápisniciach z Výkonného výboru SZH, 
aby tieto informácie posúvali ďalej. Nie je dobré, keď vo väčšine krajov a klubov o projektoch majú informácie 
a nikde nie. 

 
4. p.Miškovič požiadal o vyššiu podporu pre krajské zväzy hádzanej, keďže v uplynulých rokoch nedostali 

takmer žiadne finančné prostriedky.  
 

Reagoval p.Lozák, predseda komisie krajských zväzov hádzanej – uplynulé 3 roky neboli zaslané finančné 
prostriedky pre KZHá, čo bolo spôsobené pandémiou a nutnosti úhrady pohľadávok vzniknutých po organizovaní 
ME mužov v roku 2022. Je pochopiteľné, že ak neboli vysporiadané povinné platby SZH, tak neprišlo ani 
k poukázaniu prostriedkov na jednotlivé KZHá. Doplnil, že členské poplatky sa od zavedenia nezvýšili a sú stále 
vo výške 3 eurá za člena a rok. Už v minulosti bolo navrhované ich zvýšenie s tým, že SZH by ostala len časť na 
správu matričného systému a zvyšok by bol prerozdelený na krajské zväzy.  
 
Reagoval p.Holeša, prezident SZH – členský poplatok je poplatok, ktorý platia členovia a to buď rodičia alebo 
deti, resp.hráči. Poplatok bol prijatý v zmysle Zákona o športe, ktorý nám ukladá, že do nápočtu pre výpočet 
dotácie jednotlivých zväzov sa berú ako rozhodujúce povinnosti registrácia člena, zaplatený ročný členský 
príspevok a odohrané minimálne 3 zápasy v kalendárnom roku. Preto apelujeme na Vás kluby, aby ste 
registrovali deti. Poplatok sme zaviedli v súvislosti so Zákonom o športe a ako som už spomenul, ide o členský 
poplatok a teda má byť hradený každým členom. Je to už dosť dlhá doba a ak by sa delegáti budúcej konferencie 
zhodli, tak pochopiteľne môžu prijať zvýšenie členského poplatku. Ak by sa zvýšil napr. na 12 eur za rok, SZH 
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potrebuje cca. 3 eurá na správu informačného systému a zvyšok by sa mohol prerozdeliť do KZHá na základe 
počtu členov v jednotlivých krajoch.  

 
 

5. p.Miškovič tiež požiadal o to, aby sa zjednotilo ošatné a náklady na rozhodcov v jednotlivých krajských 
súťažiach a aby SZH hradil náklady na rozhodcov aj v krajských súťažiach.  
 

Reagoval p.Lozák, predseda komisie krajských zväzov hádzanej – výška zjednotenia ošatného bola viac krát 
diskutované či priamo na komisii alebo aj počas zasadnutia Výkonného výboru SZH. SZH už má veľmi vysoké 
výdavky s úhradou nákladov na rozhodcov a delegátov súťaží riadených priamo SZH a nevidí dôvod, aby mali 
prejsť aj tieto náklady na SZH. Ak by došlo k navýšeniu príjmov SZH, tak by bola možnosť sa touto otázkou 
zaoberať.  
 
Reagoval p.Holeša, prezident SZH – k prebratiu týchto platieb nedošlo z dôvodu, že na to nebolo dostatok 
finančných prostriedkov. Rovnako komisia rozhodcov a delegátov žiada o zvýšenie odmien pre rozhodcov 
a delegátov, kde sme sa vzájomne dohodli, že to budeme vedieť navýšiť najskôr od 1.1.2025 a aj to je závislé od 
výšky finančných prostriedkov, ktoré SZH obdrží od Ministerstva cestovného ruchu a športu, čo sa dozvieme 
v jeseni 2024. Následne Výkonný výbor SZH rozhodne o tomto náklade v rámci celého rozpočtu. Čo sa týka 
ošatného, tak na zjednotení sa nedohodli samotné kraje a zväz na to nemá vplyv. Zjednotiť by sa to dalo asi len 
vtedy, ak by SZH prevzal celé riadenie aj týchto súťaží.  

 
6. p.Miškovič ďalej dodal, že minulý rok hradil SZH náklad na medaily a poháre pre krajské zväzy. Tento 

rok to nebolo a bol by rád, keby SZH opäť prevzal aj túto pohľadávku a zabezpečil do budúcna tieto 
ocenenia pre jednotlivé KZHá. 

Reagoval p.Lozák, predseda komisie krajských zväzov hádzanej – komisia nežiadala SZH o zabezpečenie 
medailí a pohárov, keďže bol predpoklad, že finančné prostriedky budú zaslané krajským zväzom hádzanej 
začiatkom roka a práve z týchto finančných prostriedkov sa hradili uvedené veci. Je potrebné to prebrať v rámci 
komisie, ale nevidí dôvod, aby bol SZH zaťažovaný aj týmto výdavkom. Má to byť uhradené s peňazí, ktoré prídu 
na podporu jednotlivým krajským zväzom.  
 
 

7. Sl.Haščíková -  apelovala s podnetom na novozvoleného predsedu kontrolnej komisie, aby sa pozrel na 
nominovanie rozhodcov nižších súťaží z hľadiska hospodárnosti, keďže sa domnieva, že nominácie nie 
sú realizované v tomto duchu a určite by sa dali robiť lepšie vzhľadom na dostupnosť rozhodcov v danom 
regióne. 

Reagoval p.Holeša, prezident SZH – čo sa týka nominácií, tak to má na starosti nominačný člen a Asociácia 
rozhodcov. SZH dostane z Asociácie rozhodcov už len celkovú faktúru, kde je uvedené vyúčtovanie. Zmeny 
z rôznych dôvodov pri nomináciách sú prirodzené, ale toto riešia primárne vyššie uvedené osoby. Rovnako 
v samotných nomináciách resp. pri ich zmenách nevidí žiadny úmysel niekomu dať viac a niekomu menej 
zápasov. Sme si vedomí finančných podlžností voči Asociácii rozhodcov, ktorú pevne verím vyrovnáme 
v priebehu júna. Taktiež by sme sa radi podieľali na seminári rozhodcov a delegátov, aby sme zvýšili úroveň tohto 
semináru a to aj v spolupráci s trénersko-metodickou komisiou, kde komisia rozhodcov a delegátov niekoľkokrát 
pozívala trénerov na uvedený seminár, kde by si tréneri prešli spoločne s rozhodcami viaceré veci v súvislosti 
s nadchádzajúcou sezónou, porozprávali sa o problémových situáciách, keďže veľa napätých situácií vzniká 
z nedorozumenia, zlého výkladu alebo nepoznania daných pravidiel. 
 
Reagoval p.Jursík – kontrola a prehľad nominácií kontrolná komisia SZH realizovala a za sledované 8 mesačné 
obdobie uplynulej sezóny mali p. Haščík a sl. Haščíková takmer 20% zo všetkých nominácii, čo bol maximálny 
nepomer voči ostatným. Na základe tejto kontroly bola prijatá zmena a nominácie rozhodcov prešli od predsedu 
komisie rozhodcov a delegátov p.Haščíka na inú osobu. Taktiež dodal, že p.Haščík do dnešného dňa riadne 
nezúčtoval finančné prostriedky, ktoré boli zaslané rozhodcami a delegátmi ako poplatok za školenie rozhodcov 
a delegátov v roku 2023. Tieto finančné prostriedky boli zaslané na jeho súkromný účet a výdavky na školenie 
nevydokladoval v zmysle zákona o účtovníctve. Pán Jursík rovnako vyzval delegátov, že ak má niekto záujem, 
môže sa osobne prísť presvedčiť aké dokumenty k vyúčtovaniu p.Haščík predložil a či spĺňajú potrebné 
náležitosti. 
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Reagoval p.Haščík, predseda komisie rozhodcov a delegátov SZH – na tvrdenia p.Jursíka v súvislosti s dokladmi 
oznámi konferencii, že to nie je pravda a všetko zúčtoval, tak ako mal a že dodal všetky potrebné dokumenty, 
ktoré od neho boli žiadané. Zdôraznil taktiež, že bol ako predseda komisie rozhodcov a delegátov zvolený 
konferenciu SZH, má svojich členov komisie a je dobrovoľný funkcionár. Snaží sa robiť všetko v prospech 
hádzanej a nie naopak.  
 
Reagoval p.Holeša, prezident SZH – nie je vhodné obviňovať niekoho z toho že klame. To čo odprezentoval 
p.Jursík, nie je zistenie len p.Jursíka, ale zistenie celej kontrolnej komisie. Správa bola vypracovaná v decembri 
roku 2023. SZH sa musí riadiť v zmysle Zákona o účtovníctve, celá táto záležitosť bude mať svoju dohru 
a poprosím aj nového pána kontrolóra SZH, aby sa na túto záležitosť pozrel a určite to doriešime. Nie je na mieste 
vyvolávať nejaké vášne a obviňovať sa. Niekto niečo spravil a musíme to dať na správnu mieru.  
 
 

8. p.Valášek – otvoril otázku výchovného za hráčov a možnosti zakomponovania do postupového poriadku  
a to konkrétne situáciu, že v dobrom záujme pre hráča, ak chce ísť hráč študovať niekam inam na školu, 
tak sa kluby dohodnú na hosťovaní. Následne dôjde k zmene majiteľa klubu a ten sa rozhodne, že žiadne 
hosťovania už nechce a buď bude prestup a teda zaplatíte výchovné alebo sa daný hráč bude musieť 
vrátiť späť do materského klubu a to aj napriek tomu, že študuje v vzdialenejšom regióne. Navrhuje 
úpravu tak, že ak po hosťovaní nasleduje prestup, lebo tie napr.2 roky, čo bol hráč na hosťovaní, tak do 
hráča investoval klub, kde hosťuje a nie materský klub, tak aby sa hľadelo na cenu výchovného za hráča 
aká bola pri začiatku hosťovania.  

Reagoval p.Sabovik, generálny sekretár SZH – informoval, že takéto návrhy už boli v minulosti, ale z technického 
a legislatívneho hľadiska to nebolo realizovateľné. Požiadal predsedu legislatívnej komisie SZH p.Šubáka, aby si 
tento podnet zaznačil a vyskúšal to v rámci komisie predniesť a pokúsil sa nájsť riešenie. 
 

9. p.Fotul – je nevyhnutné, aby bol vyvinutý väčší tlak na Ministerstvo cestovného ruchu a športu SR, aby 
sme sa vrátili k štandardnej hádzanej na školách. Chcú to telocvikári na školách, pretože tieto projekty 
z ministerstva nie sú dobre nastavené, častokrát je zlá cieľová skupina.  

Reagoval p.Holeša, prezident SZH – školský šport ostal stále v gescii Ministerstva školstva SR. Každopádne aj 
my s tým súhlasíme a pracujeme na tom, aby sa opäť hádzaná vrátila v štandardnej podobe do škôl. Žiaľ štátny 
tajomník to v roku 2019 zmenil a vymyslel nový projekt školského športu.  
 
Reagovala p.Priklerová – dovysvetlila, že hádzaná ako taká nezmizla z osnov škôl, vytratila sa zo školského 
športu. Učitelia si v rámci osnov môžu stále vybrať hádzanú, aby sa jej venovali na hodinách telesnej výchovy. 
Pred štyrmi rokmi bol plán na FTVŠ zrušiť didaktiku hádzanej na školách, ale našťastie sa nám spolu s p.Holešom 
podarilo presvedčiť vedenie a udržať hádzanú. 
 
Reagovala p.Bartková – nadviazala na školský šport, kde sa osobne zúčastnila na jednej škole v Žiline, kde mala 
4 vyučovacie hodiny a snažili sa s hádzanárkami robiť propagáciu hádzanej medzi piatakmi a šiestakmi a stretlo 
sa to s veľkým úspechom u učiteľov a aj u detí. Je teda ozaj nutné propagovať hádzanú v našich mestách, 
okresoch, školách. Aj krajské zväzy by mali byť aktívnejšie v rámci propagácie hádzanej. Ďalej otvorila otázku 
krúžkov a výšky finančných prostriedkov, ktoré sa na ne míňajú a to v tom zmysle, aby nám to aj reálne prinášalo 
viac detí do hádzanej a aby deti aj ostávali pri hádzanej dlhšiu dobu, preklenuli prechod zo staršieho žiactva 
k mladšiemu dorastu a následne prechod do seniorskej kategórie. Toto je veľmi dôležité a nemyslí si, že je dobré 
len si naháňať deti na prípravkách. Dôležité je aj vychovať deti do mládežníckych a seniorských reprezentácií 
a následne aj to, ako si takto vybudujeme popularitu medzi ostatnými športmi. 
 
 
K bodu 21 
Záver 

 
J.Holeša, prezident SZH poďakoval všetkým prítomným delegátom za účasť na konferencii SZH. Ďalej poďakoval 
p.Jursíkovi za jeho dlhoročnú prácu v pozícii kontrolóra SZH, ako aj novozvolenému predsedovi kontrolnej 
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komisie SZH a členom tejto komisie. Na záver zaželal všetkým pevné zdravie, šťastný návrat domov a následne 
konferenciu SZH ukončil. 
 
 
 

Prílohy: 
- prezenčná listina 
- správa mandátovej komisie 
- správa volebnej komisie 
- schválený program konferencie SZH 
- schválený volebný poriadok 
- schválený rokovací poriadok 
- zmeny Stanov SZH s dôvodovou správou 
- výročná správa SZH za rok 2023 

 
 

Predsedajúci:     Ivan Sabovik 
 
 

Zapísal:   Ivan Sabovik 
 
 

Overili:   Milan Janoška 
 
 
   Maroš Nagy 

 


